
Referat fra styremøtet i Gjeving Vel 04.06.24 kl 19.00 – 20.15 

Tilstede: Aasulv, Bjørn Inge, Svein, Lisbeth, Arild, Frode og S<g. 
Forfall: Charlo@e, Georg var også invitert på møtet, men hadde ikke anledning. 
Sted: Grendehuset 
 
Saker <l behandling: 
 
1. Valg av sekretær.  Ble bestemt på årsmøtet at styret bestemmer hvem som skal være 

sekretær. Ingen ville påta seg å bære sekretær. Velges på neste møtet.  
2. Protokoll fra årsmøtet 16.04.24.  Protokollen er godkjent og undertegnet. 
3. Referat fra siste styremøte 04.04.24 ble godkjent. 
4. Avhending av Grendehuset, kort oppdatering, ikke noe nytt, kommer antakelig opp til 

høsten. 
5. Stien over Svaen, kyststi over Risøya, befaring fra Friluftsrådet sør den 07.06.  Svein 

kontakter folka i Friluftsrådet Sør. Svein og Aasulv møter på befaringen på Risøya. 
6. Moloen i Einarsvika begynner å gå i oppløsning, hva med eierskap og ansvar og mulige 

utbedringer.  Frode ser på dette, og vi tar det opp igjen etter sommerferien. 
7. Leieavtale med kommunen om Gamlebrygga, Bryggekomiteen jobber med dette. 
8. Nettsidene til Gjeving Vel, ajourføre og korrigere. Aasulv sender rettinger til Ida. 
9. Hjertestarter er utplassert, bla annet på butikken.  Aktuelt med kurs.  Arild tar kontakt med 

røde kors i Risør. Aktuelt med kurs i september/oktober. Arild sjekker praktiske forhold og 
antall deltakere. 

10. Dalhei Vest.  Statsforvalteren opphevet vedtaket i Tvedestrand kommunestyre der 
kommunen godkjente reguleringsplanen.  Utbyggerne har nå jobbet intenst med å korrigere 
de manglende som statsforvalteren påpekte.  Gjeving vel vil sende inn en positiv kommentar 
der vi ønsker at reguleringsplanen skal godkjennes endelig i kommunestyret i juni. 

11. Kasserer har gitt signal om at vi bør drøfte rente betingelsene for våre innskudd i bank som 
nå er for dårlige.   Frode hadde et forslag som vi drøftet. Enighet om at vi bør plassere 
pengene våre slik at vi får bedre avkastning.  Frode tar en ny kontakt med banken, og sender 
deretter en mail til styret med forslag til løsning. 

12. Raet Nasjonalpart, spørsmål om en representant fra Gjeving Vel i rådgivende utvalg. Styret 
ønsket å få oversendt mandatet for Rådgivende utvalg før vi beslutter hvem som skal velges. 

13. Aasulv kjører ut benkene i løpet av kort tid. 
 
 
Referent: Aasulv 
 

 
 

 

 


